
جدالی لفظي كه پایاني ندارد

 كاسانو و رونالدو 
باز هم به جان هم افتادند

داستان درگيري هاي كاسانو با رونالدو گويي قرار نيست هرگز به نقطه پايان 
برسد. آنتونيو كاسانو، ملي پوش س��ابق ايتاليا يكي از منتقدان هميشگي 
رونالدو اس��ت كه هرگز براي حمله به اين بازيكن تعارف نكرده و همواره 
مدعي است اين ستاره پرتغالي بلد نيس��ت فوتبال بازي كند. او همچنين 
چند روز پيش در مصاحبه اي گفته بود كريس از نظر او در بين 10بازيكن 
برتر تاريخ جايي ندارد و رونالدو نازاريو،  رونالدوي واقعي است و همچنين 
تأكيد كرده بود كه كريستيانو رونالدو به شدت از حذف شدنش از فهرست 
10بازيكن برتر تمام دوران او عصباني شده اس��ت؛ مصاحبه اي كه گويي 
دلخوري رونالدو و واكنش او را در پي داشته، چراكه كاسانو در ادامه گفته 
بعد از مصاحبه اي كه  با Bobo TVداشته است، پيام متني بلندي از يك 
شماره اس��پانيايي دريافت مي كند كه پر بوده از آمار و افتخارات رونالدو و 
سپس يك پيام صوتي براي او مي آيد كه تو به من بي احترامي كردي، ديگه 
اين كارو نكن! تويي كه فقط 150گل زدي و چهار جام بردي! خيلي خب؟

كاسانو مدعي است رونالدو شماره او را از بوفون گرفته، به همين دليل پيام 
رونالدو را براي بوفون نيز ارس��ال كرده و در جواب بازيكن النصر مي نويسد: 
»كريس��تيانوي عزيز، گوش كن. فكر مي كني من بهت بي احترامي كردم، 
اما من فقط به عنوان يه بازيكن ازت خوشم نمياد. مشكل چيه؟« ملي پوش 
سابق ايتاليا همچنين با بيان اينكه تصور كنيد او چه زحمتي كشيد تا به من 
پيام بدهد! سعي در تحقير بيشتر رونالدو مي كند. اما حالا ديگر طرف حساب 
او تنها رونالدو نيس��ت. در اصل مصاحبه  ملي پوش سابق ايتاليا تنها صداي 
رونالدو را درنياورده! او كه مدعي ش��ده بود رونالدو نمي داند چگونه فوتبال 
بازي  كند و برخلاف مهاجماني همچون كريم بنزما، گونزالو ايگواين و زلاتان 
ابراهيموويچ هرگز بلد نيست با تيم ارتباط داشته باشد، حالا با واكنش تند 
آلما، برادر رونالدو هم مواجه شده است! در واقع خواهر رونالدو با انتشار پستي 
به تمسخر كاسانو پرداخته و حسابي از خجالت او درآمده است: »آدم با اين 
چيزها از خواب بيدار مي شود. من اين بيچاره )كاسانو( را نمي شناسم! تنها 
چيزي كه مي دانم اين است كه هرگز نمي داند چگونه 900گل به ثمر برساند. 
اگر اين كار را مي كرد، ديگران فكر مي كردند كه او فوتباليست است. اگرچه 

فكر مي كنم اشتباه مي كردند چراكه او تنها يك توپ جمع كن است!«
جنگ  لفظي رونالدو و كاس��انو نش��ان مي دهد فوتبال ديگر محلي براي 
رقابت نيست و به محلي براي درگيري ها، جدال لفظي و تسويه حساب هاي 
شخصي در رسانه هاي جمعي و اجتماعي تبديل شده است! اتفاقي كه نه 
خوشايند است و نه در ش��أن بازيكنان اسم و رسم داري كه عنوان ستاره و 
اسطوره را يدك مي كشند و انتظار مي رود رفتارشان همانطور كه در زمين 

بازي تحسين برانگيز است، بيرون از مستطيل سبز نيز قابل احترام باشد.

جليل كوهپای�ه زاده كم تحرك�ي را یك�ي از دغدغه هاي جدي 
جامع�ه و فدراس�يون جانب�ازان و توان یابان خوان�د و بودجه 
ان�دك ورزش را متناس�ب ب�ا نيازه�اي موج�ود ندانس�ت. 
نشس��ت  خبري رئيس فدراس��يون جانبازان و توان يابان پيرامون 
عملكرد كاروان ايران در بازي هاي پاراالمپيك پاريس و برنامه هاي 
آتي اين فدراس��يون، در حالي برگزار ش��د كه دكت��ر كوهپايه زاده 
خواهان حكايت حداكثري مردم و مسئولان از توسعه ورزش همگاني 

و قهرماني در اين حوزه شد. 
  65 درصد مدال ها را گرفتيم

رئيس فدراس��يون جانبازان در ابتداي صحبت هاي��ش به عملكرد 
كاروان اعزامي به پاريس۲0۲۴ اش��اره كرد و گفت: در پاراالمپيك 
پاريس اتفاقات تلخ و ش��يرين زيادي را تجربه كرديم و به تناس��ب 
تلاشي كه انجام داده بوديم، موفق به كس��ب مدال شديم. ويترين 
مدال هاي 9دوره قبلي پاراالمپيك ايران به ۲5مدال جديد مزين شد 
و جمع مدال هاي كسب شده ورزش پاراالمپيكي به بيش از 1۸0مدال 
رس��يد. نكته مهم اينكه در بازي هاي پاريس 1۸م��دال از ۲5مدال 
كسب شده در اين دوره، از سوی ورزش��كاران فدراسيون جانبازان 
كسب شده و در واقع ۶5درصد از مدال هاي كل كاروان را ورزشكاران 

اين فدراسيون بر گردن انداخته اند.
    زود قانع نشویم

كوهپايه زاده اس��تفاده از تجارب گذشته در تورنمنت هاي پيش رو را 
بس��يار مهم خواند: نبايد از اين نتايج راضي باشيم و به همين تعداد 
مدال قانع ش��ويم. با توجه به ظرفيت بالا در كش��ور و رش��د توسعه 
سالن هاي ورزشي و انگيزه دادن به قشر جانباز و توان ياب مي توانيم 
اين حركت را تقويت كنيم. پرونده بازي هاي پاريس بسته شده است، 
سال آينده مسابقات پاراالمپيك جوانان تاشكند را داريم و پس از آن 
هم بازي هاي پاراآسيايي ناگويای ژاپن و بازي پاراالمپيك لس آنجلس 
را خواهيم داشت. با توجه به تجارب مان از بازي هاي هانگژو و پاريس، 
توس��عه رش��ته ها را در دس��تور كار داريم. در بازي هاي پاراالمپيك 
پاريس فقط 10رشته اعزام شدند و شش رشته آن از فدراسيون ما بود. 
اميدواريم بتوانيم در رشته هاي شنا و تنيس روي ميز نيز كه مدال هاي 

زيادي هم دارند با همكاري فدراسيون ها اعزام داشته باشيم.
  گسترش و تقویت رشته ها

به گفته رئيس فدراسيون جانبازان، سرمايه گذاري روي رشته هاي 
غيرپاراالمپيكي افزايش خواهد يافت: در تلاش��يم تنوع رشته ها را 
افزايش دهيم و كيفيت عملكردش��ان را بالا ببريم. تفاهم نامه هاي 
زيادي براي گسترش رش��ته هاي جديد با فدراسيون ها امضا شده 
است. در حقيقت هم رش��ته های پاراالمپيكي و هم غيرپاراالمپيكي 
بايد تقويت شوند. رشته هايي كه در ايران خواهان دارند بايد روي آنها 
كار كنيم. توجه به نياز جامعه مهم تر از پاراالمپيكي بودن آن است. 
ورزش باس��تاني و فوتبال هفت نفره از جمله اين رش��ته ها هستند. 
اين رشته ها نياز كشورند و بايد براي توسعه آنها تلاش كنيم. نتايج 
بازي هاي پاريس نشان داد ركوردها رو به افزايش و در حال شكستن 
هس��تند. اگر قصدمان حفظ اقتدار ملي در عرصه ورزش است، بايد 
بدانيم ب��دون تقويت عل��م ورزش و تكنولوژي ب��ه روز به اين هدف 

نخواهيم رسيد. دست خالي نمي توان به جنگ تكنولوژي رفت.
  انتظار از رئيس جمهور

وي در ادامه از كمبود بودجه ورزش انتقاد كرد: بودجه امسال ورزش 
فقط 1۶همت است. چه راهي بهتر از ورزش براي پيشگيري و درمان 
بيماري ها وجود دارد؟ اين را مي دانيم اما نظام سلامت به اين مسئله 
اهميت نمي دهد.  رئيس حمهور خودش پزش��ك است و به  عنوان 

يك فرد آشنا به سلامت از او ياد مي ش��ود. بايد فرهنگ، امكانات و 
زيرس��اخت هاي ورزش را تغيير داد. با كمك همه بايد ورزش براي 
جامعه نهادينه و از اين نتايج براي انگيزه بخشي استفاده كنيم تا ما 
هم در رسالت توسعه ورزش همگاني و تقويت ورزش قهرماني موفق 
ش��ويم. بيش از ۶0درصد جامعه اسير كم تحركي هستند و مطمئناً 

اين آمار در بين توان يابان بيشتر است.
   خداحافظي هاي غيررسمي

كوهپايه زاده بر استفاده از ظرفيت مدال آوران و در نظر گرفتن منافع 
ملي تأكيد داشت: برخي رسمي و غيررس��مي خداحافظي كردند. 
زهرا نعمتي در اين دوره در مس��ابقات شركت نكرد اما اين به معني 
خداحافظي او نيست. ساره جوانمردي نيز قرار شد مدتي استراحت 
كند چراكه ورزش قهرماني بسيار سخت و سنگين است. بايد كمي 
از فضا دور شود و از او خواس��تم پس از رسيدگي به زندگي شخصي 
دوباره تصميم بگيرد. راحت از اين سرمايه ها نمي گذريم ولي بايد به 

تصميمات شان احترام بگذاريم. درخصوص خداحافظي مدال آوران 
بين فدراسيون، انجمن ها و ورزشكاران تعامل وجود دارد و هم جايگاه 

و شأن ورزشكاران را در نظر مي گيريم و هم منافع ملي.
  توسعه كيفي به جاي كيفي گرایي

رئيس فدراسيون جانبازان در پاسخ به سؤال »جوان« در خصوص 
اجراي سياس��ت كيفي گرايي، صراحتاً مخالفت��ش را با اعزام هاي 
كيفي به پاراالمپيك اعلام كرد: اگر كساني را كه سهميه گرفتند، 
اعزام نكنيم، خوب نيست. بهتر است به جاي كيفي گرايي توسعه 
كيفي را مدنظر قرار دهيم. از نظر فدراسيون جانبازان و توان يابان 
هر كس��ي س��هميه پاراالمپيك بگيرد، اعزام حقش است چراكه 
معتقديم حتي اگر روي سكو نرود هم حضورش براي ما حكم مدال 
دارد. شايد كيفي گرايي در المپيك تا حدي قابل قبول باشد اما اين 
موضوع در ورزش پاراالمپيك قابل قبول نيست. ورزش براي اين 
حوزه يعني سلامتي. هاجر صفرزاده در ۲00متر سرعت بازي هاي 

پاراالمپيك پاريس با اينكه رش��ته تخصصي اش نبود ولی سه بار 
ركوردش��كني كرد اما چهارم ش��د. اگر نيت ما تحرك و سلامتي 
باشد، ركوردش��كني هم يك موفقيت است. اگر ورزشكاري كه به 
پاراالمپيك رسيده و سهميه گرفته است، اعزام نشود، انگيزه را از 
آنها مي گيريم. اين تفكر را نمي پذيريم و بايد به جاي عدم اعزام روي 
توانمندسازي آنها كار كنيم. دكتر كوهپايه زاده ابراز اميدواري كرد 
قوانين اس��تخدام مدال آوران جانباز و توان ياب تغيير كند: وقتي 
پاداش مي دهند المپيك و پاراالمپيك ندارد. جوايز دولت يكسان 
ش��ده بود ولي جوايز پاي س��كو فرق داش��ت. كميته پاراالمپيك 
اما منابع مالي كافي را در اختيار نداش��ت. با توجه به رايزني هاي 
صورت گرفته اين تبعيض بايد از بين رود. بايد راهكارهاي منطقي 
در نظر بگيريم، از جمله ش��غل و معيشت. بايد در دولت و مجلس 
قوانين تغيي��ر كند. در اين ص��ورت خيلي بيش��تر از پاداش ها به 

دردشان خواهد خورد.
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شمیم رضوان

اعزام  نكردن پاراالمپیكی ها به رغم كسب سهمیه غلط است
كوهپايه زاده در پاسخ به سؤال »جوان« تأكيد كرد

حالا درس��ته ما انتقادهاي زيادي به     فريدون حسن
زمان نامناسب بازسازي ورزشگاه ها و 
ترميم چمن زمين ه��اي فوتبال داريم اما خدايي��ش نبايد از حق 
گذش��ت و بي انصافي كرد چون بروبچه هايي كه درگير اين ماجرا 
هستن، ش��بانه روز دارن تلاش مي كنن تا زودتر ورزشگاه ها رو به 

صورت آبرومند به مسابقات برسونن. 
درس��ته ما به لحاظ امكانات و تجهيزات از كشورهايي كه واقعاً در 
فوتبال حرفه اي هستن، عقب تريم اما حداقلش اينه كه وقتي كاري 
رو شروع مي كنيم، ديگه وس��طش قشون كشي راه نميندازيم و به 
جون هم نمي افتي��م، اونم جوري كه زخمي از ت��وش دربياد. مثلًا 
تا يادمون مياد حسرت ورزش��گاه نوكمپ رو مي خورديم كه چي 
هست و چه جوري ساخته شده يا اينكه هميشه با خودمون ميگيم 
اونا چه جوري كار مي كن��ن و ما چه جوري، ول��ي خب حالا خبر 
مي رسه كه درست وسط بازس��ازي نوكمپ۲0 تا كارگر افتادن به 
جون هم و حالا نزن كي بزن، كاري كردن كه شش زخمي هم رو 

دست شون مونده !
اين كارگرها حداقل صبر نكردن حرف ه��اي »النا فورت« معاون 
پروژه بازس��ازي نوكمپ درباره رون��د عالي و رو ب��ه جلوي پروژه 
»اسپاتيفاي« درست و حسابي به گوش همه برسه، بعد به جون هم 
بيفتن. حتماً قيافه »فورت« وقتي خبر درگيري خياباني رو شنيده 
خيلي ديدني بوده، حتماً فكرش رو ه��م نمي كرده كه وقتي براي 
پيشبرد كار از كارگرهاي رومانيايي و آلبانيايي استفاده كرده، بايد 
چند تا مراقب هم مي گذاشته تا اينا يه وقت هوس نكنن به جون هم 
بيفتن. تازه اين شروع ماجراست، چون حالا پليس وارد عمل شده 
تا مشخص كنه چه تعداد از اين كارگرها مجوز دارن و چند تا بدون 
مجوز و قاچاقي مشغول كار هستن و اين هم معضل تازه اي است براي 
معاون پروژه كه حتماً وقتي داشته گزارش پيشرفت كار رو ميداده 
به اون فكر نمي كرده، البته ماجراي درگيري كارگران نوكمپ سابقه 
قبلي هم داره. س��اعت11 صبح روز ۲3مي )پنج شنبه سوم خرداد ( 
چند تا كارگر باهم درگير شدن كه بازهم چند تا زخمي به جا گذاشت 
اما با شكايت باش��گاه از ش��ركت طرف قرارداد ماجرا تمام شد ولي 
درگيري جديد چيزي نيست كه بشه به سادگي از كنار اون گذشت 
و حتماً تبعاتي براي بارسا به همراه داره، البته ذكر اين نكته هم لازمه 
كه پروژه اسپاتيفاي ادامه پيدا مي كنه تا مطابق برنامه در سال۲0۲۶ 

به پايان برسه و اين نكته مهميه كه ما بايد ازش درس بگيريم. 
زحمتكشايي كه اين روزها درگير بازس��ازي ورزشگاه هاي كشور 
هس��تن با نجابت و تلاش كار خودش��ون رو مي كنن و اين باعث 
افتخار ماست؛ زحمتكشايي كه حاصل تلاش شون بدون سروصدا و 
قيل و قال مقابل چشمای ما قرار مي گيره؛ زحمتكشايي كه بايد به 

دست هاشون بوسه زد، دمشون گرم.

بزن بزن ساخت وسازي!
نيشگون

شيوا  نوروزي
      گزارش

سومين شب مرحله گروهي 
رقابت هاي لي��گ ملت هاي 
 A اروپا در گروه سوم سطح
آنطور كه پيش بيني مي شد پيش نرفت، هر چند 
آلمان مقابل بوس��ني به پيروزي رسيد اما اين 
برد چيزي نبود كه تصورش مي رفت. هلند هم 
مقابل مجارستان با مشكل روبه رو شد تا با يك 

امتياز بوداپست را ترك كند. 
شاگردان رونالد كومان به تصور يك پيروزي 
آسان به مجارستان رفته بودند. بازي را هم 
در اختيار داشتند. يك بازي مالكانه و كاملًا 
يك طرفه اما برخلاف روند بازي در دقيقه3۲ 
گل خوردند تا همه چيز به هم بري��زد. هلند بازي را در 
اختيار داشت اما هيچ سودي از اين بازي ماكانه نمي برد 
و همين مسئله باعث ش��ده بود بازيكنان داخل زمين 
كاملًا كلافه و عصبي ش��وند. اين عصبانيت بيشتر از 

همه در چهره فان دايك كاپيتان آنها ديده مي ش��د؛ مس��ئله اي 
كه طی دو دقيقه كار دس��ت او داد. فان دايك در دقيقه77 كارت 
زرد گرفت و در دقيقه79 با دريافت كارت زرد دوم از بازي اخراج 
ش��د تا اوضاع خراب تر هم ش��ود. رونالد كومان هم روي نيمكت 
دست كمي از بازيكنانش نداشت، با وجود اين دست به تغييراتي 

زد كه ثمربخش شد. 
كومان در اوج نااميدي، گوس تيل را به جاي كوئنتن تيمبر، دونيل 
مالن  را به جاي استفان دي فراي و برايان بروبي را به جاي يوشوا 
زيركزي راهي  زمين كرد تا بتواند گره كور بازي را باز كند؛ تغييراتي 
كه در دقيقه۸3 جواب داد تا لاله هاي نارنجي از شكست بگريزند. 
اما در ديگر ديدار اين گروه آلمان در خانه بوس��ني هر چه تلاش 
كرد نتوانست بيشتر از دو بار دروازه ميزبان خود را باز كند. ژرمن ها 
در دقايق30 و 3۶ به گل رسيدند اما به جز اين دو گل فرصت هاي 
زيادي را از دس��ت دادند تا با دريافت گل در دقيقه70، ۲0دقيقه 
جهنمي را تجربه كنند چراكه بوسني با كم شدن اختلاف دو تيم 
جسورانه تر حمله مي كرد. دنيز اندوا در اين بازي دبل كرد اما آلمان 

خيلي گل نزن ظاهر شد. 
ناگلزمن، س��رمربي آلمان بعد از برتري تيمش مقابل بوسني گفت: 

»به اندازه س��لطه اي كه بر بازي داش��تيم، گل  نزديم و تعداد 
گل هاي مان كم بود. در مورد گلي هم ك��ه دريافت كرديم، 
هنگام ضدحمله حريف، بايد مسير حركت ژكو را مي بستيم 
نه اينك��ه او را آزادانه رها كنيم، با اين حال تيم توانس��ت 
كنترلش را بر ب��ازي حفظ كند. بين ريس��ك براي زدن 
گل  هاي بعدي و مراقب��ت از دروازه براي دريافت نكردن 

گل تعادل ظريفي وجود دارد كه بايد رعايت شود.«
در جدول اين گروه آلمان با هفت امتياز صدرنش��ين 

اس��ت و هلند با پنج امتياز تيم دوم، به اين ترتيب بازي 
دوشنبه شب دو تيم از حساسيت خاصي برخوردار است؛ ديداري 
كه آلمان هاي ميزبان نمي خواهند در آن بازنده باشند و هلند هم 
چاره اي جز برد ندارد و اين بهترين فرصت براي مجارس��تان دو 
امتيازي و بوسني يك امتيازي است تا بتوانند اختلاف خود را با دو 

مدعي گروه كم كنند.

 اوج عصبانيت و گل نزني
آلمان اقتصادي برد، هلند جان كند

حامد قهرماني
      فوتبال اروپا

شلوغ بازي جاي حل مشكل را گرفته است

انتخاب سرمربي آن 
دنيا حيدري
      بازتاب

هم در ميانه راه و در 
ش��رايطي كه چند 
هفته از رقابت ه��اي ليگ گذش��ته كار چندان 
س��اده اي نيس��ت و نياز ب��ه تمركز و ص��د البته 
بررسي هاي همه جانبه دارد، خصوصاً كه استقلال 
چوب انتخاب اش��تباه را خورده اس��ت و انتظار 
مي رود با درس گرفتن از اش��تباهات قبلي، اين 
مرتبه انتخابي درس��ت و شايس��ته، در حد نام و 
اعتبار اين تيم داشته باشد. با وجود اين اما به نظر 
نمي رسد اتفاقات اخير براي مديران اين باشگاه 
تجربه شده باشد كه اگر شده بود، با همان سر و 
صداي قبلي به كار خود ادام��ه نمي دادند! حال 
آنكه به تازگي چوب ش��لوغ بازي هاي بي مورد را 
خورده اند، اما هنوز هم اص��رار دارند به در بوق و 
كرنا كردن كوچك ترين اتفاق��ي، آن هم با تمام 
جزئيات! روندي كه مي تواند كمكي به ش��رايط 

فعلي استقلال بكند!
از همان روز نخس��ت گفته شد مديران استقلال 
به دنبال جذب گزينه خارجي هس��تند و تحت 
هيچ عنوان قصد ندارند س��كان هدايت اين تيم 
را بار ديگر به دس��ت يك مربي داخلي بسپارند 
و س��هراب بختي��اري زاده نيز خ��ود بارها تأكيد 
كرده بود حض��ورش روي نيمكت آبي پوش��ان 
پايتخت مقطعي اس��ت. در همين راس��تا گفته 

مي ش��د توافقاتي با پل لوگن، مربي ۶0ساله 
فرانسوي انجام ش��ده اما درست در شرايطي 
كه تصور مي ش��د قرار اس��ت تكليف نيمكت 
اس��تقلال مشخص ش��ود، فرش��يد سميعي 
مدعي شد ش��رايط منطقه، مس��ائل امنيتي، 
بزرگنمايي رس��انه هاي غرب��ي و البته برخي 
 پيام هاي تهديدآميز از ايران به همس��ر لوگن 
س��بب ش��ده تا او قيد آمدن به ايران را بزند: 
»مسائل منطقه اي كار ما را سخت كرده است. 
ما مي خواستيم مربيان تراز اول را انتخاب كنيم 
و با مربياني قرارداد ببنديم كه از سطح مربيان 
خارجي كه به ليگ ايران مي آيند، بالاتر و در 
شأن باشگاه استقلال باشند. به رغم توافق مالي 
با برخي گزينه ها، نشد در خدمت آنها باشيم 
اما با »پل لو گن« به توافق رسيديم و پيشنهاد 
ما را امضا كردند و ب��راي او ويزا گرفتيم، اما به 
دليل مشكلات امنيتي كه در بيانيه AFC به 
آن اشاره شده بود و روزي كه بازي هاي ايران 
و استقلال به كش��ور ثالث منتقل شد، نگران 
شدند و به وزارت امور خارجه فرانسه مراجعه 
كردند و به ايشان گفتند اتباع فرانسه بايد ايران 
را ترك كنند و حضور ايش��ان منتفي شد. در 
واقع بزرگنمايي رسانه هاي غربي و رسانه هاي 

استقلال اسير مديران ناكاربلد
معاند موجب شده حضور مربيان غرب اروپا در 

ايران با مشكل مواجه شود.«
اما به نظر مي رس��د مديران اس��تقلال سعي 
دارند مثل هميش��ه با انداختن توپ به زمين 
ديگران، س��هم خود را از تقصي��رات كمرنگ 
كنند! خصوصاً كه از همان روز نخست، وعده 
جذب يك س��رمربي بزرگ و تراز اول را داده 
بودند و بي ش��ك جذب چنين گزينه اي رقم 
هنگفتي مي خواهد! مس��ئله اي ك��ه مديران 
استقلال كوچك ترين اشاره اي به آن ندارند، 
در حالي ك��ه ماجراي پربودن س��قف بودجه 
استقلال بي ش��ك مي تواند نخستين مشكل 
در راه جذب يك مربي مطرح خارجي باش��د، 
خصوصاً كه گفته مي شد به همين دليل حدود 
نصف مبلغ توافق ش��ده با نكونام در س��ازمان 
ليگ ثبت ش��ده بود تا اس��تقلال به دردس��ر 
نخورد و حالا اين مشكل دو برابر شده، چراكه 
استقلال علاوه بر پرداختي به نكونام، بايد رقم 
درشتي هم براي سرمربي جديد در نظر بگيرد! 
مس��ئله اي كه در خصوص جذب س��رمربي 
خارجي كوچك ترين اشاره اي به  آن نمي شود و 
مديران استقلال و در رأس آنها فرشيد سميعي 
ترجيح مي دهن��د عدم حضور مربيان خارجي 

چون لوگن را به مسائل سياس��ي و راپورت هاي 
داخلي ربط دهند و پاي خ��ود را از مهلكه بيرون 
بكشند، به همين دليل هم است كه لغو توافق با 
لوگن را شديداً در بوق و كرنا كرده اند، حال آنكه 
اين مربي فرانسوي چندان گزينه تاپي هم نيست 
و بسياري نيز مدعي هستند او چندان علاقه اي به 

همكاري با آبي پوشان نداشته است!
 درس��ت اس��ت كه لوگ��ن فرانس��وي ب��ا ليون

)۲00۲- ۲005( در 15۶ب��ازي 5۴ امتي��از 
كسب كرده اما اين اتفاق به س��اليان سال قبل 
برمي گردد، درس��ت مث��ل صعود كام��رون به 
جام جهاني۲010! كامروني كه در همان س��ال، 
نخس��تين تيم حذف ش��ده از جام جهاني لقب 
گرفت. در واقع آنچه در انتخاب يك مربي اهميت 
دارد، نتايج كسب شده در سال هاي اخير او است 
كه لوگن در اين مورد خ��اص، هيچ نكته مثبتي 
ندارد كه مديران استقلال بخواهند بابت از دست 
دادن مذاكرات با او عزادار باشند. حضور در بورسا 
اسپور و سپس لو آوره فرانس��ه دو تجربه ناموفق 
اين مربي فرانسوي بوده است كه نشان مي دهد 
نمي تواند گزين��ه قابل توجهي براي اس��تقلال 
باش��د، با وجود اين اما مديران اين باشگاه گويا 
قصد دارند جاي حل مش��كل نيمكت، همچنان 
به شلوغ بازي هايي ادامه دهند كه يك بار ضربه 

آن را خورده اند!


